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Møtereferat                                        
Referat fra: SU Møtedato:  24.01.23 Tid: 19.00-20.30  

Møteleder: Edith T. hoff Møtested: Fagerholt skole Neste møte: 

21.03.23 

 

Referent: Stig Atter Ref.dato: 

 

24.01.23 Arkivkode:  

 

Tilstede:  Stig Atter, rektor, Karoline Storbuksås FAU-leder, Guro S. Myre forelre rep., Mille Nikoline Garlie, Edith Terese 

Hoff foreldrerep, , Cathrine J. Segberg lærer, , Jonas Sveaas nestleder elevrådsrep 

Ikke møtt:   Rune Jensen politisk oppnevnt, elevrådsleder, , Thomas Benneche Mohdal, skolemiljørep, Espen Hægeland 

fagarbeider 

Kopi til: Stig Atter 
 

 

 

Sak SAKSKOMMENTARER Ansvar/vedtak 

1 Gjennomgang av referatet  - referat godkjent  

2 Referater;  

Elevrådet: Lading av biler – elevrådet har diskutert miljø og 

energi. De stiller seg undrende til at lærerne lader bilene mens 

temperaturen senkes. 

Chromebooks – mange CB er ødelagte og generelt dårlige. Dette 

sliter de med på mellomtrinnet.  

Fagerholt talenter – det planlegges og iveren er stor. Elevrådet 

tenker at det er elever fra 4.-7 som deltar og hele skolen som 

skal se på. Dato diskuteres ennå. 

FAU:  

- FAU har fått en mail fra nabo til skolen som klager over 

hente/bringe situasjonen på skolen. Han hadde tatt det 

videre til kommunen. FAU har hatt dette oppe mange 

ganger før og jobber på ny med ideer til endringer i 

hverdagssituasjonen. Ideer er jevne biltellinger, alternative 

drop-soner, skilting ol. Det skal spilles inn som eventuell 

sak i neste nettverkssamling. 

- Fokus på tydeliggjøring av regler for bildetaking og deling 

under skolens arrangementer og som legges ut i sosiale 

medier. Få ut litt info til foresatte om hva som er lov og 

hva som ikke er lov å dele. 

- SFO-gruppen ønsker resultatene til spørreundersøkelsen 

fra i fjor.  

- Juleavslutninger fremover. Få en oversikt over hva som 

forventes av foreldre, de ulike klassene og lærerne. De 

ønsker å lage felles retningslinjer samarbeid med skolen og 

lærerne. 

- FAU ønsker lyspære i hoppbakken. 

 
Oppvekststyret: 

 



- Representant ikke til stede 

Skolens gang: 

- Resultatene for nasjonale prøver er kommet og har vært 

oppe og blitt evaluert av skolen. Resultatene for 5.trinn var 

veldig bra.  

- Foreldreundersøkelsen hadde en svarprosent på 43%. Mer 

info om resultatene på disse kommer på neste møte.  

- Skolen budsjett går med ca. 3 mill. i underskudd. Skolens 

går gjennom sine poster og ser på hva som kan gjøres.  

3  Skolemiljøsaker: 
A. Hvordan opprettholde et godt skolemiljø. Prinsipper 

og rutiner. 
B. Temperatur skolemiljø. Hvordan opplever elevene 

miljøet på skolen  
nå? 

- Spørsmål om skolen merker et økt fokus på bruk av 

penger på utstyr, turer fra foreldrene eller på skolen. Det 
er stadig mer som koster penger og det er samtidig flere 

som strever med økonomien. 
- Elevundersøkelsen 5-7. trinn har latt vente på seg. Mer 

info om resultater komme i neste SU/FAU-møte. 

-  
 

 

4 Eventuelt:  
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